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 דיון והחלטות: 

ישיבה בנושא העלאת אגרות השמירה,  , במועצה,התקיימה  - עדכון–  2024תקציב  .1

פרוץ המלחמה ,עלו הוצאות בגין  ם. בשנים האחרונות ובמיוחד עבהתאם להוצאות הבטחון

עד היום תפיסת הבטחון הייתה אבטחה מהפן הפלילי ומפרוץ  השמירה/בטחון במושב.

אגרת השמירה, תישאר בעינה כל עוד אין אישור ממשרד המלחמה אבטחה פח"עית.  

 . 2024סוף שנת   העלאת האגרות, הפנים. צפי לאישור

, למושב בהתאם לתפיסה שהשתנתה. להגדיר לחברת השמירהיש לקבוע תוכנית אבטחה  

מה מבוקש ממנה, מבחינת שעות השמירה, סיור וכד. לגבש מסמך צרכים ולפנות למספר  

 כיום, גבוה.המחיר שאנו משלמים חברות אבטחה לקבל הצעות מחיר. על פניו, נראה, ש 

לקיים פגישה עם ועדת ביטחון, לגבש פתרון בטחוני אחר ממה שקיים כיום. לאחר קבלת  

 התנדב לסייע בנושא.ניר לרנר,  תוכנית לגבש תקציב ובהתאם לקבל החלטה.

, בו התבקש מקבל השיחה, להצהיר אם נמצא במושב, ואו אם תושב לאחר שנעשה תרגיל .2

בעקבות  בעלי טלפונים שכבר לא גרים במושב.המושב, הוצאו ממערכת הטלפונים מספר 

שהוסרו מספרי הטלפונים של  הסרת מספרים רבים, התקבלו פניות רבות של תושבים

שאינם זקוקים   -יכר שיש הרבה מורשי פתיחה.. נוכו ה יתישהאחותם, הוריהם, מטפלת  

 לפתיחת השערים. מבקשת לקבוע קריטריונים לגבי הרשאות אלא נהנים מהמעבר.

יורם ושחר הציגו את בקשתם להקמת מגרש קט רגל לזכרו של יובל   הנצחת יובל יפה ז"ל. .3

מצ"ב מצגת הבקשה. יורם הדגיש, באם שואלים את המשפחה, הם אינם מעוניינים  ז"ל. 

מימון הפרויקט יהיה כמו כן,  ., אלא רק באופן ייחודילהנציח את יובל באנדרטה כללית

מכספי תרומות באמצעות עמותה שהקימו, סיוע מהמועצה ומבוקש סיוע מהועד המקומי ב 



בישיבה קודמת   בקשה לסיוע.באלף ₪. כמו כן, עומדים לפנות להנהלת האגודה  60-70

  בדיון שהתקיים, נקבע שקריטריונים יכולים להגבילהוחלט לגבש קריטריונים להנצחה. 

 .תוך נימוקים המחזקים את ההחלטה, את הועד בעתיד ולפיכך ניתן לאשר את הבקשה

סבא וסבתא רבא של יובל היו  , ז"ל, מדובר בדור רביעי שחי במושב, לבמקרה של יוב

 . 1948 חייל/קצין ראשון שנפל לאחרממקימי המושב, יובל ז"ל, 

באופן עקרוני, ניתן לאשר את הבקשה. יש לבדוק האם ניתן לקבל במסגרת תב"ר   החלטה:

יש לערוך הסכם בין ואם לא, מתב"ר אחר.  תשתיות, הוצאה בגין הקמת מגרש קט רגל

 / אגודה.  הועד לעמותה/ משפחה

 : לקבועיש 

 הפרויקטביצוע מי מנהל את   •

 אישור תוכנית הפרויקט )גודל, גובה גדרות, ספסל?(  •

 אחראי לתחזוקת המגרשמי  •

 האם ניתן לקיים במקום חוגי כדורגל  •

 שנים  8-7אחריות ומימון החלפת הדשא כל  •

 האם מתקיימים אירועי הנצחה נוספים במקום  •

 קביעת גודל וצורה  –שלט הנצחה  •

 במקום בעתיד יש לציין שהועד המקומי שומר על הזכות לבצע שינויים  •

 . יפעת וגרשון בעלי גן גוזלים הגישו בקשה לגבי הסכם השכירות –שונות  .4

 שנים 3לפחות    –תקופת שכירות  -

 גרשון יהיה הערב -

 יום לפינוי המבנה  60 -

 לא ישולם שכ"ד   –כל עוד ממ"ד ואין אישור פיקוד העורף לקיים פעילות ללא ממ"ד  -

 מוכנים לדאוג למיגונית, הבירוקרטיה למיגונית על הועד המקומי.  -

יש לקבל אישור כתוב / הסכם עם המועצה, לגבי התחייבות המועצה לא לדרוש את   החלטה:

 שנים. 3המבנה לפחות  

 


